
Osnovna iola Spodnja ldrija

Solska ulica 9

5281 Spodnja ldrija

Dalum:27 . t.2022

Stev.: \OOO-4-2027/22

ZAPISNIK

11. seje sveta iole, ki je potekala 20. 1.2022 od 18.00 ure v spletnem okolju MS Teams.

Prisotni:

Ur5ka Lahajnar Ubajiogu (predmetna stopnja), Maja Vegelj (podrulniina 5ola), Petra Brus

(predstavnica stariev), Marko Fink (podaljiano bivanje), lrma 5travs Koitrica (razredna stopnja), Silva

Hasani (drugo osebje Sole), Jure Vondina (predstavnik star!ev), Janja Seljak (predstavnica starsev),

Adrijana Erjavec (predstavnica obdine), Vanja Jei Strel (predstavnica obiine), Milena Burnik

(predstavnica obiine), Janja Habe (ravnateljica)

Tomai Vencelj (iupan), Maja Majnik (svetovalka za druibene dejavnosti, Obdina ldrija), Nad.ia Brence

(ravnateljica Vrtca ldrija)

Drugo: /

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev skleptnostl in potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika desete seje

3. Cenik Solske prehra ne

4. Predlogi in pobude tlanov sveta

K1

Predsednica sveta Sole pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepdnost sveta Sole

Sklep: Dnevni red je soglasno potrjen s stranivseh prisotnih dlanov.

K2

Pripomb na zapisnik ni bilo.

Sklep: Zapisnik prej5nje sbje je soglasno potrjen.

K3

Predsednica po kratkem uvodu s povzetkom dosedanjega dogajanja besedo preda kar iupanu, ki samo

pozdravi prisotne in pozove ga. Majnik, da pove, kaj so ugotovili in kako zadevo vidijo na Obdini ldrija.



ca. Majnik povzame zadevo z vidika ustanovitelja, nalteje dejstva, vezana na Solsko kuhinjo do
novogradnje in tista, ki so nastala s souporabo nove kuhinje. Pove, da vsi stroiki po obratovanju prvih

Stirih mesecev 5e niso znani, a da je delna kalkulacija izkazala, da je cena za kosilo realna. Ker se ceni

doda 5e delei stroikov, kijih ima iola, in se le-ta poslediino poviia glede na predhodno, kije veljala ie
deset let, je priilo do nesoglasja med zavodoma. Na osnovi vseh dejstev, ki so upravi obdine znana,

poda predlog, da Obtina ldri.ja v letu 2022 OS Spodnja ldri.,a v namen pokrivanja deleia stroSkov

distribucije iolske prehrane nameni znesek, enak viSini materialnih stroikov, ki jih v svoji kalkulaciji
poleg stroSkov zaposlenih izkazuje 5ola.

Ga. Habe predstavi spremenjene cene, v tem dnevu izradunane na osnovi zgoraj omenjene ponudbe s

strani Obiine. (Kosilo za l. t(iado 2,76 EUR, za 2. triado 2,91 EUR in za tretjo triado 3,06 EU R). Ga.

Majnik nato predstavi ie cene kosil na nekaterih 5olah, ki so v istem rangu kot na novo izradunane cene

za 05 Spodnja ld rija.
Ga. Brence pove, da je o tem, da gre v pogodbi za okvirne cene, da se bo realna slika videla lele dez

eno leto, opozarjala ie ves tas, odkar z ga. Habe in predstavniki Obfine to zadevo reiujeio.
G. Venceljje poudaril, da je v ceni obrokov vradunan tudi stroiek amortizacije osnovnih sredstev,

upoitevani so vsi sodobni standardi, moderna oprema prostorov, zato cene obrokov ne morejo ostati

enake prejlnjim. Poudari 5e enkrat, da se cena obrokov prej deset let ni spreminjala, stroiki pa so

narasli za vsaj 75%.1alo so se tudi odloaili predlagati, da pri stroikih, ki nlso vezani na samo pripravo

hrane (stroiek dela), sodeluje obdinski proratun, ostale stroike, ki nastajajo z delovanjem kuhinje, pa

bodo morali kriti odjemalci v ustreznih deleiih (vrtec, Sola). Obenem na vodji zavodov tudi apelira, da

se cene redno letno usklajujejo glede na izkazane stroske, da se ne bodo pojavl.jala razhajanja v

finanani plati poslovanja kuh inje.

G. Vondina pozdravi predlog ustanovitelja in kot stari pove, da tako argumentirano in postavljeno ceno

laije sprejme. obenem pa pove, da ga vseeno moti dejstvo, da se uporabnikom (starsem) naprti

stroske nove infrastrukture, saj podjetniki kljub investicijam v svoje obrate in opremo, cen produktov

ne morejo viiati z namenom pokrivanja investicij.
Ga. Brence pove, da novogradnja vrtca vpliva na ekonomsko ceno oskrbnine v vrtcu, ki se je poviiala in

da ne gre priiakovati, da bo stroikov v primeru nove opreme manj, ker so pa obvezni Stevilni dragi
pregledi, obenem pa se pojavi ie mnogo drugih stroikov, ki jih Sola s kuhinjo prej ni imela.

Ga. Brus vprasa, ae se torej pridakuje, da se bo cena naknadno 5e zviiala, ko bodo znani stroiki, ki so v

kalkulaci.ji Vrtca zdaj vrednoteni z nidlo. Ga. Brence pove, da priiakuje, da bodo tisti stroski znaiali

toliko, da bo cena kosila polnih 1,50 EUR (zdaj izradun kaie 1,21 EUR). Nadalje jo zanima, de so cene

oskrbnin po enotah Vrtca ldrija razlidne. Ga. Brence pove, da je cena postavljena za celoten zavod.

Cene obrokov so tudi fiksne. Tretja stvar, kijo omeni, je replika na iupanovo omembo dviga stro5kov,

saj so cene nekaterih obrokov v novem predlaganem ceniku tudi do 50 % vi5je. Ga. Brence upa, da do

viianj cen ne bo priSlo. Pove, da dobavitelji hrane pritiskajo nanje, da bi spremenili cene, deprav je bil
javni razpis sklenjen pravkar. Ga. Brus zakljuti, da ilani sveta zavoda v tej situaciji niso v prijetnem

poloiaju, ko se odlota o poviianju cen obrokov, in stojimo pred dolinostjo, da bo treba starie o viijih
cenah (nekaterih drastiano viSjih) obvestiti. Meni, da bi predstavljene argumente o visokih stroikih
delovanja moderne nove kuhinje mogote bilo primerno deliti tudi s iirio javnostjo, da se zadeva

predstavi. Ga. Brence se odzove in komentira posamezne postavke in viiine upoitevanih stroskov v

kalkulaciii na Solski strani, ravnateljici ponudi posredovanje ugodnejsih ponudb za dolodene stroike. G.

Vencelj doda 5e komentar, da v stari ceni ni bila vkalkulirana amortizacija prejSnje iolske kuhinje.

Ga. Seljak vpraia, ali so se cene oskrbnine v Vrtcu ldrija zaradi novogradnje kaj spremenile. Ga. Majnik
pove, da so se cene oskrbnine spremenile julija 2022. Razloii tudi, kako se izratunava cena oskrbnine

na otroka v vrtcu.
Ga. Habe meni, da so materialni stroiki na strani Sole zelo nizki in drezanje v posamezne postavke ni

reievanje zadeve.

Ga. Lahajnar pohvali tako storitve kot kakovost hrane v Soli in sobivanje kuharske ekipe ter odnos do

upora bnikov 5olske prehrane.



(zu na nji gostje zapustijo sretanje)

Predsednica odpre razpravo dalje.
Ga. Habe poudari, da ne ieli vplivati na mnenje in odloiitve ilanov sveta. Zeli pa, da se zadevo dim prej
razreii, kakorkoli se ie bo.

Ga. Erjavec se vpraia, ae bo to potem vsako leto praksa, da bo iola dobivala tako subvencijo.
G. Vondina pove, da se z zdaj znanimi podatki in ponudbo obdine, da pomaga, strinja in podpira zadnjo
izradunano ceno.5e naprej ohranjati odprto zadevo ne pomaga in ni dobro.
G. Fink pove, da se s predlogom strin.ia, teprav bo njegovo kosilo za 30 % draZje kot bi ga dobil na ioli v
ldriji, pa tudi sicer vse skupaj gre na Skodo udencev.
Ga. Seljak meni, da smo dobili odgovore in smo tudi nekaj dosegli, tako da nekaj dobrega iz vsega je.

Ga. Erjavec meni, da bo iupan besedo ddal. Prav tako pa je to lahko dobra lekcija za vse vpletene za v
prihodnje.

G. Fink meni, da je skupno financiranje dela obeh zavodov zelo komplicirano, a se je ustanovitelj tako
odloail. Ugotavlja, da izradun cen v primerjavi med Sp. ldrijo in ldrijo izkazuje razliko v viiini 23o/o. Meni,
da bi vseeno bilo treba iskati skupno reiitev, ki bi vse skupaj naredila bolj enakovredne.
G. Vencelj odgovori, da vidi resitev v ureditvi ene nabave za vse zavode, drugo pa v ustanovitvi ene
same 5ole. V obaini so 3 Sole in vrtec, vsak od zavodov pa ima svoje kalkulacije in ni moino, da bi bile
cene v vseh zavodih enake.
Ga. Erjavec pove, da bi si bila ielela imeti podatke:e na prvi seji. ee bi take podatke imeli na voljo ie
prej, bi svet cene drugade obravnaval in razumel.
G. Vencelj 5e doda repliko, da ne bi bilo prav, da bi ustanovitelj spodnjeidrijski 50li zagotavljal
subvencijo, drugim zavodom pa ne. ln doda, da ima Sola v tdriji izjemno Stevilo zunanjih odjemalcev
kosil. Prav tako pa se tudi na idrijski Soli pridakuje povi5anje cen obrokov v prihodnjih mesecih.
Ga. Vegelj zanima, kaj bo, de se zaradi poviSanja cen drastidno zniia itevilo odjemalcev na 5oli. G.

Vencelj pa vpraSa, koliko je subvencioniranih obrokov med udenci na 5oli. Ga. Habe pove, da je
subvencioniranih priblizno ena tretjina kosil, malic pa pribli:no dve tretjini glede na itevilo udencev na
ioli.
Ga. Jei Strel nadaljuje s stalisaem, da smo v izhodiStu naie cene primerjali z zavodi v okoliSu, ker se
seveda najprej primerjamo z bliinjimi kraji, ki so nam sorodni tudiglede na socialne razmere. G.
Venceljjo vprala, kako bi ona relila problem. Ga. Jei Strel pove, da je predlagala, da poleg Sole tudi
Vrtec ldrija natanfno preveri stroske in poiSde rezerve. Ga. Brence pove, da rezerv v vrtcu ni, Sola pa

ima dobitek. Ga. Lahajnar pove, da Sola dobidka iz iolske prehrane nima ved, v preteklosti pa je bil
dobidek iz poslovanja Solske kuhinje odobren tudi s strani ustanovitelja.
Ga. Habe pove, da se na Soli ni radunalo na to, da se bodo nekateri ie obstojeti stroiki, ki jih Sola ima,
zdaj ie povetali na raaun tega, da se bo tudiVrtcu ldrija pladevalo delei njihovih stroskov iste vrste. ae
bi za vse stroike, naitete v predstavljeni kalkulaciji, vedela, bijih alanom sveta ie prej predstavila.
Ga. Lahajnar se vrne na izhodiiino informacijo gospe Majnik, da obiina pokrije materialne stroske v
znesku okoli 6 tisoaakov. G. Vencelj in ga. Majnik potrdita, da bo iupan ta predlog dal v obravnavo
obdinskega sveta v obliki rebalansa v mesecu marcu.
Ga. Erjavec zanima stalisae Sole glede predstavljene ponudbe s strani obiine. Ga. Habe pove, da je
njeno lastno staliSae, da je to dober kompromis, kije po njenem mnenju vreden podpore.
G. Vondina se ieli zahvaliti tudi zunanjim gostom, da so se udeleiili seje in v konstruktivnem pogovoru
dosegli ta dogovor.
G. Venclja zanima, de je svet zavoda tudi prej ie zahteval dodatne podatke na to temo.
Ga. Lahajnar povzame dosedanji postopek.
Ga. Seljak vpra5a, kaj pa naprej, ker teiava je zdaj reiena za eno leto. G. Vencelj odgovori, da bo treba
redno slediti izradunom in prilagajati cene.
Ga. Jei Strel se zahvali vsem trem gostom, da so se udeleiili sredanja in pomagali tako pri razumevanju
kot za ponudbo s strani ustanovitelja.



Ga. Brus verjame, da bo rebalans podan in tudi podpora obdinskega sveta pritakovano bo. Kljub
izradunom, ki so bili podani, bo vedini ljudem teZko razumeti, da se ob novem vrtcu in kuhinji cene
vi5ajo. Meni, da je prav starie obvestiti, zaradi desa je do dviga cen priSlo, in zadevo transparentno
predstaviti odjema lcem hrane.
Ga. Seljak podpre predlog, da se starSe obvesti in jim obrazloZi.
G. Fink meni, da je svet zavoda uspel dosedi napredek.
Ga. Stravs Koitrica se strinja s predlogom gospe Brus.
Ga. Erjavec zanima, ali sta se ravnateljici zavodov dogovorili, kak5ne cene se bo pladevalo. Ga. Habe
razloii, da Vrtec ldrija raduna ie postavljeno ceno 1,50 EUR, ne glede na to, koliko Sola zaradunava
star5em. Poslovni izid se bo pokazal kasneje. Zaradi primanjkljaja prihodkov s stranistariev Sola ie
ustvarja minus na tej postavki.

Ga. Burnik zanima, koliko je star5ev, ki imajo vei otrok in pladujejo celotne cene. Takim starSem se bo
poviSanje cen najbolj poznalo in je najverjetneje, da bodo odjavljali obroke. Ga. Habe pove, da je
subvencioniranih kosil pribliZno tretjina, ne ve pa, koliko je takih, ki imajo ved otrok in pladujejo celo
ceno.
Tudi ga. Jei Strel tudi meni, da je prav, da se zadevo zdaj zakljudi, a ne smemo pozabiti na prihodnje
leto in na to, da greza zadevo, vezano na otroke. Pravtako se strinja, da se starSe obvesti o
spremembah in poteku dela sveta zavoda. Meni tudi, da bijavni zavodi uspeSneje delovali tudi v
razmerju do dobaviteljev, de bi nastopali skupaj.
Ga. Habe zanima, kaj naj zdaj naredi z nepladanimi raduni in nepodpisano pogodbo.

Sledi glasovanje o predlaganih sklepih.
Sklep: Ravnateljica 05 Spodnja ldrija naj z Vrtcem ldrija po tej seji sklene predhodno v podpis
ponujeno pogodbo o zagotavljanju Solske prehrane v Solskem )etu 2021122.
Sklep je bil soglasno potrjen.

Sklep: 05 Spodnja tdrija naj poravna izdane ratune za 5olsko prehrano.
Sklep je bil soglasno potrjen.

Sklep: Svet 05 Spodnja ldrija z dnem 1. 2.2022 uveljavlja spremenjene cene obrokov Solske
prehrane za uience in ostale odjemalce v O5 Spodnja ldrija.
Sklep je bil soglasno potrjen.
Priloga sklepu je nov cenik Solske prehrane (z izjemo cene malice).

K4

Pod todko Predlogi in pobude dlanov sveta ni bilo predlogov.

Predsednica sveta se vsem zahvali za aktivno sodelovanje na seji.

Seja se je zakljudila ob 20.30.

Zapisala:

UrSka Lahainar Ubaiiogu
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